
 

Referat fra peismøtet i Klyvegården hos Hans Johan, 13.09.2022: Medlemskomiteen 

Deltagere: Hans Johan Kjølsrød, Espen Andreasen, Håkon Fæste, Ingeborg K. Sølverud, Magne Aven, 
Elin Blakstad 

 
1. Program forslag fra sist: 

• Martin Sagen foredrag 
• Eli Ann egoforedrag 
• Abraham Foss, Avinor – Hans Johan tar kontakt ved anledning 
• Besøk på aluminiummuseet eller Holmestrand museum v/ Tom Amundsen – Eli Ann 

sjekker  

Nye forslag: 

• Skogbruk, vern av skog: Mulige foredragsholdere kan være Helge Evju, Knut Ivar Løken 
eller Johan Christian Hauan 

• Vannkvalitet: Bekymringen rundt vannforsyning - Vidar Ullenrød (kan alt om 
Holmestrand!) 
 

2. Sosiale arrangementer – vi synes det er bra slik vi har det nå.  
3. Alternative prosjekter: Vi fortsetter å støtte Nsimbi.  
4. Bør vi gjøre noe med medlemmer som ikke møter. Noe vi kan gjøre? Vi foreslår at presidenten 

sender en mail og følger opp med en telefon til de som ikke har møtt på en stund. 
5. Diskuterte nye medlemmer: Vi jobber frem en liste over kandidater som vi kan følge opp 

fremover ved behov.  

 

Alle var enig i at vi hadde hatt gode diskusjoner og en hyggelig kveld ���� 

Referent Elin Blakstad 


